
Usnesení ze 17. zasedání obecního zastupitelstva Říkovice ze dne 3. 5. 2024 

 

ZO schválilo: 

Navržený program bez připomínek 
 

Zastupitelstvo projednalo a schválilo 

Vodovody a kanalizace Přerov pozvali zástupce obce na valnou hromadu konanou 17. 5. 

2024. Za obec pověřen účastí na jednání starosta obce. 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí 

Informace týkající se příprav hodových oslav. Z programu kultury Olomouckého kraje získána 

dotace 115 000,-. Cena nástěnného i stojacího kalendáře dle výrobní ceny stanovena na 130,- 

za kus.  

Rozpočtové opatření č. 6. 

Přijaty dvě cenové nabídky na výkopové práce při stavbě chodníku k tenisovým šatnám. 

Starosta pověřen přípravou smlouvy. 

Schválena dotace z Olomouckého kraje 391 469,- na opravu víceúčelového objektu občanské 

vybavenosti – fotbalové šatny.   

Přijato kladné vyjádření policie k žádosti na instalaci vodorovného dopravního značení v okolí 

křižovatky. Prozatím doporučeno nahradit svislým dopravním značením (zákaz zastavení).  

Proběhl finanční audit na obci. Bez závad.  

Občanům umožněno odkoupit kachle 30x30 cm za 2,-/kus, které jsou složené na bývalém 

koupališti.  

 

Diskuze 

Místostarosta informoval zastupitele ve věci dotace na instalaci FVE. Proběhla schůzka 

s doktorem Jelínkem a projekt připraven na vypsání výběrového řízení.  

Místostarosta zmínil potřebu přeočkování psů a oslovení krysaře kvůli deratizaci. Znovu 

připomněl požadavek MŠ na výměnu písku v dětském pískovišti a pořízení krycí plachty. 

Diskuze ohledně vyměněných čerpadel na ČOV, dohodnuto domluvit schůzku s technikem 

servisu. Potřeba zajištění nadproudové ochrany.  

Bylo navrženo provést před létem úklid parku. Zastupitelé se dohodli na pravidelném úklidu 

veřejného prostoru okolo popelnic. Domluveno vytvořit elektronickou pozvánku a tištěnou 

vstupenku na hodovou zábavu. (250 ks za 80,- na sobotu – hodovou zábavu, pátek večer na 

místě trhačky nebo pásky na ruce). Diskutován stav altánu a možnost jeho vyspravení.  



Starosta prověří možnost vytisknutí obecního a hasičského znaku/loga na plast místo 

stávajících kovových tabulí. 

Bylo projednáno poškození opláštění boku sladovny. Doporučil opravit či vyměnit poškozené 

lamely.  

Byla připomenuta uzávěrka jarního čísla zpravodaje, dokončení knížky o dějinách farnosti, 

tisku panel výstavy a foto kalendářů. 

11. května proběhne v obci sběr železného šrotu.  

 

 

………………………………………………………………                             …………………………………………………………… 

            Radomír Možiš – starosta                                                  Jiří Říha - místostarosta 


